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PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE 2008‐04‐17 

Tid:  12.00–13.00  
Plats:  Styretrummet  

Närvarande 
O R D F Ö R A N D E : J O H A N   H I L L E R G R E N

K A S S Ö R : J O H A N   A X E L S S O N

S E K R E T E R A R E : J A K O B   A N D E R S S O N

L E D A M O T : J O H A N   G I L L

O R D F Ö R A N D E   F 6 : K R I S T I A N   L A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   D P : R I C H A R D   A B R A H A M S S O N  
O R D F Ö R A N D E   F N O L L K : S O F I A   G U N N A R S S O N

O R D F Ö R A N D E   S N F : N I K L A S   J A K O B S S O N

L E D A M O T   F O C A N T O N  WA H N S T R Ö M

O R D F Ö R A N D E   F A RM : J O A K I M  O L S S O N

A S P : R O B E R T  MA S G R E N

A S P : M I K A E L A   H O L M

§ 1 MÖTETS ÖPPNANDE 
  Mötet öppnas. 

§ 2 RAPPORT FRÅN F6 
F6  hade  Gasque  i  fredags med  Pickadoll  på  scen.  De  gick  +‐  0.  Sittningen  innan  blev  dock 

inställd då endast tre biljetter hade sålts.  Ikväll skall de ha en aspkväll och nästa vecka är det 

gs för CM. da

§ 3 RAPPORT FRÅN DP 
DP har haft en aspdup  som gick bra, men det var  lite dåligt med  folk. De har också varit på 

mlig resa till Tallin och imorgon är d ags för en ny dup. he et d

§ 4 RAPPORT FRÅN FNOLLK 
NollK har varit på kalas och skall på nytt kalas ikväll. De har även fått igång sin hemsida och de 

ll börja sätta upp lappa ddringen. ska r om pha

§ 5 RAPPORT FRÅN SNF 
SNF har varit på programrådsmöte och kan berätta att Peter Apell skall göra en kommunikativ 

utvärdering av vår utbildning. Han skall undersöka vilka presentationer, rapporter, etc. vi gör 

under utbildningen. Målet är att integrera dess moment mer i utbildningen och att stegra nivån 

genom  utbildningens  gång.  SNF  vill  också  att  fler  dokumentationsmoment  skall  införas.  De 

rapporterar också att det skett färre avhopp i år än vanligt, men att det är en större andel tjejer 

än killar som hoppat av. 
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Tvåorna vill ha ut sina labbpoäng från Programmeringstekniken utan att ha klarat kursen, något 

 dock Erland motsätte g. SNF har också haft två asparr. som r si

§ 6 RAPPORT FRÅN FOC 
Foc har fört diskussioner m  att ställa ut flipperspel på Valborgskalaset. ed FestU om

§ 7 RAPPORT FRÅN FARM 
FARM hade lunchföredrag tillsammans med Altran i måndags och det kom ca 70‐80 personer. 

Nästa måndag är det dags för F:are om F med en tjej som  jobbat på Volvo och varit med och 

startat Universeum. De har också  jobbat  vidare på  F‐expo och  ikväll  skall de ha en ost‐ och 

vinkväll med sina aspar. Det ser just nu bra ut på den fronten och de tror att de kommer fylla 

 sina platser.  alla

§ 8 RAPPORT FRÅN KÄRNSTYRET 
Kärnstyret har mött asparna i bowling och pubquiz. De vann bowlingen men förlorade quizen. 

Hiller  har  också  varit  på  programrådsmöte  och  KU‐möte.  På  KU‐mötet  diskuterades 

avskaffandet av  kårobligatoriet. De undrade om  vi  skulle  klara oss utan  sektionsavgiften. De 

konstaterade också att vi behöver fylla  institutionsrådet för matte samt hitta en suppleant till 

fundamental fysik. Det kom också fram att Data leasar sina flipper från Liseberg. På så sätt får 

de användas på Lisebergs speltillstånd och Liseberg står även för reservdelar. Foc skall kolla om 

tta är något  om är intressant för oss. de s

§ 9 POLICYN 
Utkastet som togs fram på förra mötet har varit ute på remiss hos de olika kommittéerna och 

denna gång är de flesta nöjda. Vi bestämmer också att det tillägg som gjordes  inom parentes 

inte skall vara med. Det förslag vi har nu skall upp på stormötet på måndag och sedan beslutar 

om en slutgiltig formulering. vi 

§ 10 SEKTIONSMÖTE 
Vi valde in FIF och inte Dragos på förra mötet, men enligt reglementet borde det vara tvärt om 

medan vi anser att denna ordning är bättre. Vi vill alltså lägga en proposition om att byta plats 

på valen. Det föreslås också att SNF skall bjudas på  lunch. Hiller skall skriva  ihop ett utkast till 

sta vecka. nä

§ 11 VALBEREDNING 
Det har uppstått  ett problem med  valberedningen då de oberoende  teknologer  som  valdes 

förra året inte är här och kan delta i valberedningen av olika anledningar. Vi kan inte heller välja 

in nya hur som helst. 
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EKRYTERINGSSVÅRIGHETER 
Flera föreningar har svårt att hitta nya sökanden. Vi vill undersöka vad detta beror på genom 

att skicka ut en undersökning efter sektionsmötet. Jakob skall maila skyddsombuden om att få 

en från den undersökning som gjordes innan påsk. rapport

§ 13 KU‐REKLAM 
Vi  tbestämmer at vi inte skall maila ut KU:s saker till alla F‐studenter.  

§ 14 CREMONA 
Cre

§

mona vill också ha ut information och vi bestämmer att lägga det på Ftek. 

 15 REKLAM 
Det  har  reagerats  på  att  det  sitter  lappar  om  olika  saker  överallt.  På  fönster,  dörrar,  etc. 

parna kommer även från oss så vi får ta och bättra oss för nu har det blivit för mycket. Lap

§ 16 NÄSTA MÖTE 
Näs

§

ta möte hålls torsdagen den 24 april. 

 17 MÖTET AVSLUTAS 
Mötet avslutades. 

Johan Hillergren  Jakob Andersson 
Ordförande  Sekreterare 
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